



**ANTOINE MARTIN**

swiss contemporary watch manufacture

Industriestrasse 23  
CH 6055 Alpnach

Phone : +41 41 500 20 80

[contact@antoinemartin.ch](mailto:contact@antoinemartin.ch)

[www.antoinemartin.ch](http://www.antoinemartin.ch)

---

## **STATE-OF-THE-ART SWISS WATCHMAKING HAS A NEW NAME: ANTOINE MARTIN.**

ALPNACH, FEBRUARY 2011. WITH HIS OWN WATCH MANUFACTURE AT THE HEART OF SWITZERLAND, IN ALPNACH NEAR LUCERNE, MASTER WATCHMAKER MARTIN BRAUN HAS REALIZED HIS VISION OF ESTABLISHING A NEW AND UNUSUAL BRAND FEATURING HIS OWN MOVEMENTS IN THE LUXURY WATCH SEGMENT. THE NAME OF THE NEW BRAND IS ANTOINE MARTIN, AND THE MAN APPOINTED TO MANAGE IT IS BRUNO JUFER, WHO HAS ENORMOUS EXPERIENCE OF THE INTERNATIONAL WATCH MARKET. THE FIRST WATCH COLLECTION, DEVELOPED AND MANUFACTURED EXCLUSIVELY AT THE COMPANY'S MODERN WORKSHOPS IN ALPNACH WILL BE UNVEILED AT BASELWORLD 2011 FROM 24 TO 31 MARCH. A watchmaker of exceptional talent, Martin Braun founded his company MHO AG (Manufacture Horlogère Obwalden) in 2009 with the declared aim of realizing his idea for his own watch movement, featuring the Swiss club-tooth lever escapement he had developed himself. After almost two years of intensive work, the first ANTOINE MARTIN movement developed and manufactured entirely in the company's workshops is ready. It is a fascinating hand-wound movement with an integrated perpetual calendar, large date display and six-day power reserve. Development of the second movement, an automatic, will be completed by mid-year. Both movements, featuring unprecedented technical innovations, are absolute highlights in watch design and are available exclusively to the new brand, ANTOINE MARTIN.

### **AN INDUSTRY EXPERT AS CEO**

The man appointed to manage the brand is CEO Bruno Jufer, who has enormous experience of the watch industry. He has previously held positions with Maurice Lacroix, Jaquet Droz, Zenith and, most recently, as a member of executive management with Carl F. Bucherer. The new ANTOINE MARTIN watch collection was born under Bruno Jufer's management. "Our watches are a distillation of all our expertise, our desire to create something totally unusual, and our passion for exquisite design, technology and topquality materials," he explains. The brand and its first watch collection will be presented to the industry and the general public at Baselworld, the world's largest watch and jewellery fair.

### **A CLEAR VISION**

According to Bruno Jufer, the brand has a clear vision. "We aim to establish ANTOINE MARTIN as a luxury watch manufacturer of worldwide renown. The brand will be a benchmark for innovative technology in movement construction and stand for unique watch design." Master watchmaker Martin Braun and entrepreneur Antoine Meier jointly founded the manufacture and provided its name. The combination ANTOINE MARTIN has a pleasing ring and has a similar pronunciation in all the world's major languages. The decision not to resurrect and relaunch an existing brand name was a conscious one. "What we're doing now is making use of all the expertise we've amassed in the past and gearing it entirely towards the future. We aren't drawing on a tradition established by long-gone founders: our developers and master watchmakers all live in the present and are under no obligation whatsoever to follow predefined routes. Our independence as regards technology and design is reflected in our current and future products," says Antoine Meier.

### **THE BRAND VALUES: INNOVATION, UNIQUENESS AND THE SPIRIT OF THE TIMES**

The force driving ANTOINE MARTIN forward is that of innovation. "We set out every day in search of new ideas and ways of incorporating them in watch movement design: we aim to go beyond

existing boundaries and to give unconventional ideas a chance,” adds Martin Braun. The individuals behind ANTOINE MARTIN plan to develop state-of-the-art wristwatches featuring complications that make sense for a demanding target group: people who take an interest in technology, have high expectations as regards quality and are looking for unusual luxury products. No more. And no less. The upcoming world premiere at the Basel Watch and Jewellery Fair is sure to create a sensation. Within the industry itself but also among individuals in search of a luxury watch of a very special kind. For further information please contact: Gaëlle Cafaro, Public Relations ANTOINE MARTIN  
Phone: +41 41 500 20 80, [contact@antoinemartin.ch](mailto:contact@antoinemartin.ch)

## **L'HORLOGERIE SUISSE DE POINTE ACCUEILLE UNE NOUVELLE MANUFACTURE: ANTOINE MARTIN.**

ALPNACH, FEVRIER 2011. EN ETABLISSANT SA MANUFACTURE HORLOGERE AU COEUR DE LA SUISSE, A ALPNACH PRES DE LUCERNE, LE MAITRE HORLOGER MARTIN BRAUN TRADUIT CONCRETEMENT SA NOUVELLE VISION EN Y CREAT DES MONTRES DE LUXE REPRESENTES PAR UNE MARQUE EXCEPTIONNELLE, BAPTISEE ANTOINE MARTIN. LA DIRECTION EST ASSUREE PAR BRUNO JUFER, SPECIALISTE EMERITE DU MARCHE DE L'HORLOGERIE. CONÇUE ET FABRIQUEE DANS LES ATELIERS MODERNES D'ALPNACH, LA PREMIERE COLLECTION SERA PRESENTEE DU 24 AU 31 MARS A BASELWORLD 2011. Le talentueux horloger Martin Braun fonde en 2009 la société MHO AG (Manufacture Horlogère Obwalden) dont l'objectif est de matérialiser un mouvement qu'il a entièrement pensé, et doté notamment d'un échappement à ancre de son invention. Au terme de presque deux années de travail intensif, la première montre ANTOINE MARTIN sort de la manufacture. Ce produit fascinant intègre remontage manuel, calendrier perpétuel, grande-date et réserve de marche de 6 jours. Le deuxième mouvement avec remontage automatique sera prêt en milieu d'année. Ces deux montres constituent un véritable summum en matière de mécanisme horloger dans la mesure où elles révèlent une technicité sans précédent, sous la bannière exclusive de la toute nouvelle marque ANTOINE MARTIN.

### **COMPETENCE DE DIRECTION**

Au bénéfice d'une vaste expérience dans l'industrie horlogère, jalonnée par sa présence au sein des directions de Maurice Lacroix, Jaquet Droz, Zenith et Carl F. Bucherer, Bruno Jufer a été appelé aux commandes de la nouvelle entreprise. La nouvelle collection de montres ANTOINE MARTIN a vu le jour sous son égide. «Nos montres synthétisent l'ensemble de nos connaissances, notre désir de créer un produit véritablement hors normes et notre prédilection pour une technique en filigrane, une esthétique et des matériaux de qualité supérieure», déclare Bruno Jufer. La marque présentera sa toute première collection aux professionnels du secteur et aux visiteurs de Baselworld, le plus important rendez-vous de l'industrie horlogère.

### **UNE VISION CLAIRE**

Selon Bruno Jufer la vision que souhaite traduire la marque est très claire: «Nous entendons établir ANTOINE MARTIN en tant que manufacture de renommée mondiale dans l'horlogerie de luxe. La marque se veut une référence pour son inventivité technique en matière de mouvements d'horlogerie et son esthétique inégalée.» Le maître horloger Martin Braun et l'entrepreneur Antoine Meier sont les fondateurs de l'entreprise à laquelle ils ont donné leur nom. Le patronyme ANTOINE MARTIN a une tonalité agréable et son unité phonétique dans la plupart des langues ne pose aucune difficulté de prononciation. La décision de ne pas ressusciter une marque existante pour la relancer était un choix délibéré. «Entièrement orientée vers l'avenir, notre démarche veut utiliser le savoir accumulé pour y puiser les qualités qui sont les nôtres aujourd'hui. Nous ne nous appuyons pas sur une tradition historique tournée vers un passé révolu et lointain. Nos concepteurs et maîtres horlogers sont ancrés dans le présent et entièrement libérés des contraintes imposées par une voie déjà toute tracée. Nos produits, actuels et futurs, sont le reflet de notre indépendance dans les domaines de la technologie et du design», indique Antoine Meier.

### **LES VALEURS DE LA MARQUE ANTOINE MARTIN: INNOVATION, ESPRIT DU TEMPS, EXCLUSIVITE**

L'innovation est le principal moteur de la manufacture horlogère ANTOINE MARTIN. «Jour après

jour, nous explorons de nouvelles pistes dans la fabrication des mouvements en essayant de bousculer le conformisme des idées reçues et en étant ouverts à des options iconoclastes», explique Martin Braun. Les créateurs d'ANTOINE MARTIN veulent créer des montres ultramodernes, dotées de complications intelligentes pour une clientèle exigeante, férue de technicité, d'une qualité exceptionnelle et adepte d'un luxe à nul autre pareil. La présentation de la marque en première mondiale au Salon de l'Horlogerie et de la Bijouterie de Bâle constitue un événement de taille pour le secteur, mais aussi pour tous ceux qui recherchent la montre de luxe dont ils ont toujours rêvé. Pour de plus amples informations, veuillez contacter Gaëlle Cafaro, Relations Publiques ANTOINE MARTIN Téléphone: +41 41 500 20 80, [contact@antoinemartin.ch](mailto:contact@antoinemartin.ch)